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Komisia školstva, kultúry a športu          
                                                                                                              

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 7.7.2017 
 
 
     Poslanci       Neposlanci 
 
Prítomní členovia komisie:  1. Mgr. Viera Mokáňová            1. Marián Krištof   
     2. Mgr. Martin Begala                       
     3. Viera Hutmanová    
                                                4. Marta Berešová                                                
 
Neprítomní členovia komisie:                                                          1. Ervín Hrtan   
                                                                                                          2. Mgr. Alica Szilagyiová                           
   
Ostatní prítomní:                  1. Mgr. Danica Gajdošová 
                                                                                                          2. Ing. Rastislav Kočiš 
                                                                                                          3. Ing. Ľubomír Bula 
                                                                                                          4. Ing. Peter Bobík 
        
     
Priebeh rokovania: 
 
1. Úvod 

Prítomných členov komisie privítala, zasadnutie otvorila a  viedla Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka  
komisie. Materiál na zasadnutie komisie bol jej členom zaslaný v elektronickej forme. Všetci prítomní 
členovia komisie hlasovali za program zasadnutia jednomyseľne. 

2. Predloženie návrhu Koncepcie rozvoja športu mesta Trebišov na roky 2017 – 2022 

Poslanec Begala sa informoval, či sa pracovného stretnutia zúčastnili zástupcovia všetkých klubov 
a aké pripomienky boli na stretnutí vznesené. 

Následne bola komisii podaná informácia na uvedenú otázku. Zo stretnutia všetkých športových 
klubov (veľkých) bol vypracovaný súhrn pripomienok, s ktorým boli všetci prítomní oboznámení. 
Zástupcovia jednotlivých klubov sa zhodli na: 

- 5 % zo sumy vyčlenenej na šport v kompetencii primátora, 

- poskytnúť  školské a mestské športové objekty t. j. telocvične a športovú halu pre športové kluby 
bezplatne, alebo za symbolické nájomné, 

- zohľadniť náklady na dopravné v prípade účasti klubov na celoslovenských súťažiach, 

- účelne a adresne využívať finančnú dotáciu pre mládežnícku základňu, 

- uprednostňovať trénerov z Trebišova a jeho okolia pri rovnakých kvalifikačných  a licenčných 
požiadavkách. 

Poslanec Begala pripomienkoval v predloženom koncepčnom materiáli absenciu vízie 
mesta, vyšpecifikovanie prioritných športov.  
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Predsedníčka komisie Mokáňová uviedla, že športy sa profilujú v meste same, tradičné športy sú: 
futbal, hádzaná, hokej a nohejbal. 

Poslanec Bula navrhuje nehovoriť v koncepcii športu o jednotlivých športových kluboch, ale 
o športoch (druhy športov) z dôvodu vysokej členskej základne napr. v bedmintone alebo basketbale. 
Spolu s poslancom Begalom  odporúča rozdeľovať finančné prostriedky pre jednotlivé športy (futbal, 
hokej, hádzaná...).  

Poslanec Bobík odporúča prepočítať rozdelenie dotácie na šport v rokoch 2015 a 2016 podľa 
navrhovanej novej metodiky z dôvodu porovnania súm. Ďalej konštatoval, že MŠKM má špecifické 
postavenie a je potrebné venovať mu osobitnú pozornosť. Dal na zváženie, v prípade dostatočnej 
mládežníckej členskej základne (do 18 rokov), možnosť zastrešiť pod MŠKM aj iné športy. 

Predsedníčka komisie Mokáňová uviedla potrebu určitých podmienok, obmedzení pre vstup do 
MŠKM. 

Všetci prítomní sa zhodli na tom, že koncepcia je živý materiál, ktorý sa môže každoročne dopĺňať. 

3. Záver 

Mgr. Viera Mokáňová sa prítomným poďakovala za účasť, dohodla termín pracovného stretnutia  na 
14.7.2017 a ukončila zasadnutie komisie. 
 
 
   
Zapísal: Mgr. Danica Gajdošová, tajomníčka komisie 
 
Schválil: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie 


